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Referat fra skolebestyrelsesmøde den 23. januar 2019 kl.18.00 – 20.00 afhol-
des på skolelederkontoret 

 
Referent: Jeanette Mortensen  

 

Afbud fra: Marianne Bryld, Birgitte Trane. 

 

Udeblivelse: Kim Rasmussen, Filip Johansen. 

 

Gæster: Maibritt Dickmann fra folkebiblioteket, Emma Hindel, skolekonsulent, Flemming Michael-

sen. Afdelingsleder.  

 
 

1. Kulturel dannelsesrygsæk (besøg fra biblioteket/forvaltningen) 
Den kulturelle dannelsesrygsæk blev gennemgået og en gennemgang af hvorfor og 
hvordan den er blevet til. 

Det påpeges, at skolebestyrelsen skal udarbejde et princip for arbejdet med Åben 
skole. 

  
2. Valg af ordstyrer  

Tina valgt. 

 
3. Godkendelse af referat fra forrige møde 

Godkendt. 

 
4. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt. 

 
5. Informationer fra  

 Ledelsen 
o Orientering om regnskabsafslutning 
o Orientering om budget 20/21 i Stevns kommune  

o Orientering om teaterforestilling i uge 7 
o Orientering om en opsigelse  
o Orientering om ”Pigeraketten” 

 Skolebestyrelsen 
o Landsmødet i skole og forældre: deltog i workshop omkring fremti-

dens skole/hjemsamarbejde. Dette ønskes på som et selvstændigt 

punkt på et kommende skolebestyrelses møde. 
 

 Medarbejderne  
o Vi har haft nogle elever fra elevrådet med til møde i kommunens 

sundhedsråd, det afstedkom at en af dem fik en plads i kommunens 
ungdomsråd. 
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6. Visioner  
o Flemming orienterede om visioner for Store Heddinge Skole i fremtiden. 

 
7.  Kommende fagfordeling 

 Timefordelingsplan samt tids- og handleplan (2 bilag)   
o Planerne blev gennemgået, skolebestyrelsen anbefaler at vi tilfører 7. år-

gang to ekstra idrætstimer, når madkundskab bliver taget fra på grund af 
de nye praksisfaglige valgfag. 

 

 Praksisfaglighed  
o FM gennemgår de praksisfaglige valgfag ud fra den viden vi har pt, og for-

slag til et princip drøftes. Punktet drøftes ved næstkommende Skolebesty-
relsesmøde. 

 

 Ringetider (1 bilag) 
o Ringetiderne bliver ændret, da kommunen har skåret på busruterne. De 

nye ringetider blev fremlagt på mødet. 

 
8. Aula (1 bilag)  

o FM forklarede implementeringen af Aula, og vores opstartspapir med de 

udfordringer/spørgsmål vi allerede har. Skolebestyrelsen opfordres til, at 
de til næstekommende møde har overvejet deres holdninger til tre op-
mærksomhedspunkter, som skolen har sendt til dem. 

 
9. Status mobilpolitikken  

o Der blev givet en status efter at mobilpolitikken er ”kørt ind”. Punktet tages 

op på næste Skolebestyrelsesmøde med mulighed for en revision af reg-

lerne. 

 
10. Eventuelt 
 Der var ikke noget til dette punkt. 
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Godkendelse af referat fra Skolebestyrelsesmøde den 21. november 2018 

 

 

 

 

____________________________  ________________________________ 

Tina Grønbæk    Flemming Schaaf 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Marianne Bryld    Maria Bardtrum 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Krista Hoffmann   Brian S. Qvist 

 

 

 

 

___________________________  ________________________________ 

Martin Olsen    Pernille Hoffmann-Jacobsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Marianne Agerskov   Kim G. Rasmussen 

 

 

 

 

 

__________________________ 

Filip Johansen 

 

 

 

 

   

 
 
 
 
 


